

PROFIL SPOLOČNOSTI

BETÓN

Pozrite sa naň našimi očami







Spoločnosť Renitbeton pôsobí v oblasti betónu od roku 2001. Sortiment betónových výrobkov, ktoré ponúka naša spoločnosť, je neobmedzený. Sme tu, pripravení premeniť Vaše predstavy na skutočnosť.

Company Renit-beton has been operating in concrete market since its foundation in 2001. Range of precast concrete products offered by our company is unlimited. We are here, ready to turn your ideas into reality.

Die Firma Renitbeton ist seit dem Jahr 2001 in der Betonbranche tätig. Das Sortiment an Betonprodukten, die unsere Firma anbietet, ist unbeschränkt. Wir sind da, bereit, Ihre Vorstellungen Wirklichkeit werden zu lassen.



Pohľadový betón – výrazový prostriedok modernej architektúry, v ktorej betón okrem tradičného konštrukčného použitia má aj významnú estetickú funkciu. Betónom 21. storočia je vysokokvalitný pohľadový betón obohatený o nové, účelovo pridávané komponenty, ktoré ho zdokonaľujú a zabezpečujú jeho vynikajúce technické aj optické vlastnosti.

Precast concrete – is a means of expression in modern architecture, where concrete alongside its traditional construction is used to emphasize its aesthetic function. High quality precast concrete is therefore the concrete of the 21st century. It is enriched with new, purpose-added components that enhance and ensure its excellent technical and optical properties.

Sichtbeton – Ausdrucksmittel moderner Architektur, in der Beton neben der traditionellen Anwendung als Baustoff auch eine wichtige ästhetische Funktion hat. Der Beton des 21. Jahrhunderts ist Sichtbeton hoher Qualität mit neue, zweckmässig hinzugefügte Komponente bereichert ist, die ihn verbessern und seine hervorragende technische und optische Eigenschaften sichern.







DLAŽBA | PAVING SOLUTIONS | PFLASTERBELAG



Phonix Zeppelin (Banská Bystrica)
Dlažba

Tento prvok má široké uplatnenie v interiéri aj v exteriéri.

Dlažby sú zvolené tak, aby bolo možné vytvoriť rôzne rastre, vzory a farebné kombinácie. Viaceré rozmery umožňujú variabilný spôsob kladenia a jednotlivé prefabrikované prvky sa dajú použiť nie len ako dlažba, ale aj ako obrubníky, plotové prvky, parapetné dosky, schody, obklady a podobne.



EN

This element is widely used both indoors and outdoors.

Tiles are chosen in order to create a variety of rasters, patterns and color combinations. Several parameters enable variable methods in paving placing and individual precast elements do not need to be applied as paving, but also as curbs, fence elements, window sills, steps, tiling and the like.



DE

Dieses Element hat einen breiten Anwendungsbe-
reich im Innen- sowie Außenbereich.

Die Pflasterbelagen ist so gewählt, das man verschiedene Raster, Muster und Farbkombinationen bilden kann. Mehrere Abmessungen ermöglichen wiederum eine flexible Verlegung und einzelne vorgefertigte Elemente können nicht nur als Pflaster, sondern auch als Bordsteine, Zaunelemente, Fensterbänke, Treppen, Beläge usw. verwendet werden.



1 — *Phonix Zeppelin (Banská Bystrica)*, 2 — *Hotel PONTEO (Bratislava)*, 3 — *RD K1 (Banská Bystrica)*, 4 — *Kancelária (Dunajská Streda)*.

OBKLAD | TILING | BELÄGE



Byt Cubicon (Bratislava)
Obklad

Obklady z pohľadového betónu sa v súčasnosti stali neoddeliteľnou súčasťou modernej architektúry. Predstavujú vhodný dekoratívny prvok na dotvorenie jedinečného štýlu interiéru i exteriéru. Aplikácia obkladov je vhodná na horizontálne aj vertikálne plochy. Vzhľad pohľadového betónu ich predurčuje na kombináciu s drevom, kovom či sklom a umožňuje každému prejavit' svoj vlastný štýl.



EN

Architectural precast concrete paving method has recently become an integral part of modern architecture, representing a convenient decorative element for completing unique style of both interior and exterior. The application of tiles is suitable for horizontal and vertical surfaces. Precast concrete appearance destines it for wood, metal or glass combination and allows everyone to express their own style.



DE

Beläge aus Sichtbeton sind in der Gegenwart untrennbarer Teil der modernen Architektur geworden. Sie eignen sich als Dekorationselement um einen einzigartigen Stil im Innen- und Außenbereich zu schaffen. Beläge sind für horizontale sowie vertikale Flächen geeignet. Das Aussehen von Sichtbeton prädestiniert ihre Anwendung in Kombination mit Holz, Metall oder Glas und ermöglicht jedem seinen eigenen Stil auszudrücken.



NÁBYTOK | FURNITURE | MÖBEL



Rodinný dom K2 (Bratislava)
Kuchynská doska

Nábytok z pohľadového betónu nemá len úžitkovú funkciu ale svojim vzhľadom zvýrazní moderný dizajn interiéru ako aj exteriéru.

Použitie:

- záhradný nábytok
- konferenčný stôl
- nábytok na sedenie
- parapety, police
- kuchynská doska
- skrine, komody



EN

Furniture made of exposed concrete has not only a utilitarian function but its appearance highlights the modern design interior and exterior.

Use:

- garden furniture
- coffee table
- Furniture for seating
- sills, shelves
- kitchen board
- wardrobes, chests of drawers



DE

Möbel aus Sichtbeton hat nicht nur eine nützliche Funktion, aber sein Aussehen unterstreicht das moderne Design innen und außen.

Verwendung:

- Gartenmöbel
- Couchtisch
- Möbel für das Sitzen
- Fensterbänke, Regale
- Küchenarbeitsplatte
- Kleiderschränke, Kommoden



DOPLNKY | ACCESSORIES | ZUBEHÖR



Predlžovací kábel
Doplňky

Betónové doplnky, mozaiky, obrazy:

Betón je možné pigmentovať, preto sa dajú z neho vytvárať rôzne farebné kombinácie alebo ho použiť spolu s inými materiálmi, ako sú kov, drevo a sklo. Dizajnér tak dosiahne osobitý štýl a jedinečnosť interiéru.

 EN
Concrete accessories, mosaics and paintings:

Concrete can be easily pigmented in order to create different color combinations or used in combination with other materials such as metal, wood and glass, thus achieving a distinctive designer style and interior uniqueness.

 DE
Zubehör, Beton-Mosaiken, Bilder aus Beton:

Beton kann pigmentiert werden, daher lassen sich mit ihm verschiedene Farbkombinationen realisieren oder man kann ihn mit anderen Materialien sowie Metall, Holz und Glass verwenden. Der Designer erzielt somit einen eigenartigen Stil und gibt eine individuelle Einmaligkeit dem Innenraum.



SCHODY | STEPS | TREPPEN



Rodinný dom (Bratislava)
Schody

Jednotlivé časti domu či záhrady, rovnako ako exteriér, pôsobia kompaktné len vtedy, keď ich nerušivo spájajú spoločné prvky.

Výborným príkladom prepojenia jednotlivých častí objektu (terasa so záhradou, vstup do domu a prístupová cesta alebo fasáda, jednotlivé poschodia domu) sú betónové schody.



EN

Precast concrete steps as part of house or garden. Appear compact only when common elements connect them non-disturbingly.

Concrete steps is an excellent example of inter-connection between different parts of building (terrace and garden, entrance to the house and access road, or facade or individual house floors).



DE

Einzelne Haus- oder Gartenteile, sowie der Außenbereich wirken nur dann kompakt, wenn sie unstörende gemeinsame Elemente miteinander verbinden.

Ein gutes Beispiel, wie man einzelne Objektteile (Terrasse und Garten, Hauseingang und Einfahrt oder Fassade, einzelne Geschosse im Haus) verbinden kann, sind Betontreppen.





MOBILIÁR | SITE FURNISHING | MOBILIAR



Kvetináč z pohľadového v kombinácii s betónovým smetným košom, lavičkou atď. môžeme docieľiť jednoliaty dizajn parku, námestia, záhrady či interiéru. Lavička z pohľadového betónu môže byť taktiež veľmi vhodným bytovým doplnkom. Rôzne tvary, veľkosti, farby, kombinácie s drevom, ako aj možnosť zabudovania ohrevu svedčia o jej neobmedzenom využití.

EN

Precast concrete flower pot in combination with waste bin, bench etc. we can achieve a unique design of parks, squares, gardens and interior. Bench made of concrete can also be a very good homewares. Different shapes, sizes, colors, combinations of wood, as well as the possibility of installation of heating attest to its unlimited use.

DE

Blumentopf aus Sichtbeton in Kombination mit Betonmülleimer, Ruhebänk und anderen kann einen einheitlichen Design von Park, Platz oder Garten erzielen. Eine Ruhebänk aus Sichtbeton kann ebenfalls ein passendes Wohnaccessoir sein. Verschiedene Formen, Größen, Farben, Kombinationen mit Holz und auch die Möglichkeit von Einbau einer Heizung beweisen die uneingeschränkte Nutzungsmöglichkeiten.



STIERKA | CONCRETE COATING | SPACHTEL



Byt Cubicon (Bratislava)
Stierka

Stierka je modifikovaná špeciálnymi prísadami, ktoré zabezpečujú vysokú odolnosť proti oderu a mechanickému namáhaniu. Je paropriepustná a s vhodnou impregnáciou aj vodoodolná. Dá sa pigmentovať do mnohých farebných odtieňov. Je vhodná na všetky povrchy, kde by bola aplikácia betónových obkladov z technického hľadiska nemožná.

Široké uplatnenie nájde v interiéri aj v exteriéri.



EN

Coating is modified with special additives, providing high resistance to abrasion and mechanical stress. It is permeable for humidity, with appropriate impregnation and waterproof. It can be pigmented in many color shades and is suitable for all surfaces, where application of concrete tiles would be from a technical point of view impossible.

It finds wide application both indoor and outdoor.



DE

Die Spachtel ist durch spezielle Zusätze modifiziert, die hohe Abriebfestigkeit und Widerstand gegen mechanische Beanspruchung garantieren. Sie ist dampfdurchlässig und mit angemessener Imprägnierung auch wasserdicht. Sie kann in vielen Farbtönen pigmentiert werden. Sie eignet sich für alle Oberflächen, wo die Verwendung von Betonbelägen aus technischen Gründen unmöglich wäre.

Sie findet breite Anwendung im Innen- sowie Außenbereich.



RENIT

Slovakia | Czech Republic | Hungary | Austria

RENITBETON

Telefón: +421 2 4595 8583

GSM: 0905 183 789

0915 777 173

0915 700 958

Email: renit@renit.sk

www.renit.sk